
عقــد قــرارداد طــرح بیمــه فراگیــر خانــواده ایرانــی 
ســازمان تامیــن  اجتماعــی بــرای زنــان خانــه دار و 
دختــران، دانشــجویان و خوداظهاری شــغلی تنها 
از طریــق ســامانه غیرحضــوری ایــن ســازمان بــه 

نشــانی es.tamin.ir یــا شــعب یــا کارگزاری های 
این سازمان امکان پذیر است . طرح بیمه فراگیر 
خانــواده ایرانــی ایــن ســازمان بــا هــدف تعمیــم و 
گسترش پوشش فراگیر بیمه  ای به زنان خانه دار، 

دختران، فرزندان اعم از دانشجویـان، خوداظهاری 
شغلی )صاحبان حرف و مشاغل آزاد( و همچنین 
بیمــه اختیاری از ســوی ســازمان تامین  اجتماعی 

در حال اجراست.

ثبت نام طرح بیمه فراگیر 
خانواده ایرانی

خبر  
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خبر   خبر   

 در  هل گذ ته ل از م   ع پهلژا ههی 
اقتصهد مقهلمتی رقم خ رد؛

 تحقق ۱۸ هزار میلیارد
 سرمایه گذاری در کرمان

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان گفت: بیش 
از ۳۶ هزار میلیارد تومان حجم سرمیه گذاری پروژه های اقتصاد 
مقاومتی در سال گذشته در استان بود که بیش از ۵۰ درصد آن 

معادل ۱۸ هزار میلیارد تومان محقق شده است.
جعفر رودری در جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان 
کرمان اظهار کرد: ۵۷۳ پروژه اقتصاد مقاومتی در سال گذشته 
در سطح استان به تصویب رسید و ۹۰ درصد مصوبات جلسات 

ستاد به اجرا در آمده است.
وی افزود: بیش از ۳۶ هزار میلیارد تومان حجم ســرمیه گذاری 
پــروژه هــا بــود کــه بیش از ۵۰ درصد آن معــادل ۱۸ هزار میلیارد 
تومــان محقــق شــده و ایــن عــدد ۴۲ درصــد کل ســرمایه گذاری 

استان بوده است.
رودری بیــان کــرد: ۵۲ درصــد پروژه های اقتصاد مقاومتی ســال 
قبل که ۲۹۸ مورد بود، ۱۰۰ درصد به بهره برداری رســیده و ۱۱۰ 

پروژه به سال جاری منتقل شده است.
رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان اظهار کرد: 
امسال تاکنون ۳۸۱ پروژه به تصویب ستاد رسیده که ۲۱۳ مورد 
دستگاهی و ۱۶۸ مورد شهرسانی هستند و ۳۲ هزار میلیارد تومان 
سرمایه گذاری و هدفگذاری بیش از ۱۲ هزار فرصت شغلی برای 

آنها صورت گرفته که این مشاغل، مشاغل پایداری هستند.
وی افزود: متوسط پیشرفت فیزیکی پروژه های اقتصاد مقاومتی 
استان کرمان در حال حاضر ۲۵ درصد و برآورد این است تا پایان 
سال به حدود ۸۰ درصد برسیم؛ سال قبل ابتدای سال ۲۲ درصد 
پیشــرفت داشــتیم و هدفگذاری ۶۰ درصد بود که تا پایان ســال 

به ۵۳ درصد رسیدیم و تحقق ۸۱ درصدی را نشان می دهد.
رودری تصریــح کــرد: از پــروژه های ســال جــاری ۱۱۶ مورد که ۳۰ 
درصــد طــرح هــا و عمدتا زیرســاختی هســتند در حــوزه راه و آب 
است که زیرساخت لازم برای سرمایه گذاری را فراهم می کنند.

وی با اشــاره به اینکه لیســت پروژه های اقتصاد مقاومتی قابل 
اتکا برای پیگیری است و می تواند برنامه اولویت بندی پیگیری 
پروژه ها باشد، گفت: حجم سرمایه گذاری موردنیاز برای تحقق 
رشد اقتصادی ۷.۷ درصد در استان کرمان ۹۲ هزار میلیارد است 
که با هدفگذاری ما ۳۴ درصد آن محقق می شود و البته برخی 

دستگاها هنوز لیست نهایی را ارائه نکرده اند.
به گزارش ایســنا، رودری خاطرنشــان کرد: در ســال جاری حدود 
۳۶ درصــد کل اشــتغال پایــدار اســتان کرمان از محــل این پروژه 

های اقتصاد مقاومتی را خواهم داشت.

 4ش۳ مگهلات بهق به ش ا9   که  ها هی
 افزلدا  د؛

واحد دوم نیروگاه مهتاب کویر 
زرند وارد مدار شد

واحد دوم نیروگاه گازی مهتاب کویر واقع در شهرستان زرند با 
ظرفیت اســمی ۱۶۲ مگاوات، به صورت آزمایشــی و با موفقیت 
به شــبکه برق سراســری کشور پیوست.واحد نخست گازی این 

نیروگاه نیز اول تیرماه جاری وارد مدار شده بود.
مجری طرح نیروگاه های گازی شرکت برق حرارتی ضمن بازدید 
از بخش هــای مختلــف نیــروگاه مهتــاب کویر و ابراز خرســندی از 
بهره بــرداری واحــد دوم طبــق برنامه زمانبندی گفــت: با در مدار 
قرار گرفتن هر ۲ واحد گازی این نیروگاه با ســرمایه گذاری پنج 
هزار میلیارد تومان در مجموع ۳۲۴ مگاوات برق به توان شبکه 

سراسری برق کشور افزوده شد.
محمــود صادقــی با اشــاره به نقش مهم ایــن نیروگاه در پایداری 
شبکه برق جنوب شرق کشور )استان های هزمزگان و سیستان 
و بلوچســتان( و نیاز به برق در شهرســتان صنعتی زرند تصریح 
کرد: در شرایط تحریم های ظالمانه و از طرفی در شرایط سخت 
کرونایــی، بــا تکیــه بــر تــوان داخلــی و بهره گیــری از متخصصان 

کشورمان این نیروگاه وارد مدار شبکه سراسری شد.
به گزارش ایرنا، وی گفت: تمامی تجهیزات این نیروگاه توســط 
فرزندان ایران اســامی در کشــور طراحی و ســاخته شــده اســت 
کــه ایــن اقــدام ارزشــمند ۲۵ درصــد صرفــه جویــی ارزی را در پی 

داشته است. 

ب  ه مهکزی اعلام کهد

 بخشش جرایم 
 وسایل نقلیه موتوری 

فاقد بیمه نامه شخص ثالث
بیمه مرکزی اعام کرد که با هدف حمایت از اقشار آسیب پذیر 
و بــه مناســبت عیــد غدیــر خــم، ۱۰۰ درصــد جرایم کلیه وســایل 
نقلیه موتوری زمینی فاقد بیمه نامه از تاریخ ۲۷ تیرماه  تا پایان 
روز ۱۵ مردادماه سال جاری به مدت ۲۰ روز بخشیده می شود.

با پیشنهاد رئیس کل بیمه مرکزی، موافقت وزیر امور اقتصادی 
و دارایی و تایید صندوق تامین خسارت های بدنی، جرایم مرتبط 
با تمام وسایل نقلیه موتوری زمینی فاقد بیمه نامه شخص ثالث 
با شرط تهیه بیمه نامه با مدت اعتبار یک ساله، مورد بخشودگی 

قرار گرفته است.
بر اساس این گزارش به تمام شرکت های بیمه ای تکلیف شده تا 
در بازه زمانی تعیین شده از دریافت جریمه مذکور خودداری کنند.

 هشدار ا تهندار کهمه9 
در  تهد فهمهندهی اقتصهد مقهلمتی:

 دستگاه های دولتی 
حق تعطیلی پروژه ها را ندارند

استاندار کرمان گفت: اختاف بین دستگاه های دولتی 
نباید به تعطیلی پروژه ها منجر شود.

اقتصــاد  فرماندهــی  ســتاد  در  فــداکار  محمدمهــدی 
مقاومتی استان کرمان، تحقق ۸۲ درصدی پروژه های 
اقتصاد مقاومتی در سال گذشته را قابل قبول دانست 
و تاکیــد کــرد تــا جلســات بــه صــورت ماهانــه برگــزار و 

پروژه ها رصد شوند.
وی ابــراز داشــت: دبیرخانه ســتاد اقتصــاد مقاومتی و 
دستگاه ها نسبت به رصد پروژه ها اقدام کنند تا موانع 

برطرف شده و پروژه ها معطل نمانند.
اســتاندار کرمان گفت: اســتان کرمان ظرفیت تحقق 

نرخ رشد اقتصادی ۷.۷ درصدی را دارد.
فــداکار بــر فعال بودن معین های توســعه ای نیز تاکید 
کــرد و اظهــار داشــت: نیازهــای مناطق بــرآورد گردد و 
تجربه هــای موفــق و ناموفــق را پیگیری کنید تا اصاح 

فرآیندهای لازم انجام شود.
استاندار کرمان عنوان کرد: در سفر ریاست جمهوری 
اعتبار خوبی برای جاده محمدآباد به جاسک گذاشته 
شده و اعام می شود زیرا این پروژه به لحاظ امنیتی و 

اقتصادی مهم است و باید تکمیل شود.  
بــه  دولتــی  دســتگا  ه های  داشــت:  اظهــار  فــداکار 
هیچ وجه نباید تعطیلی پروژه ای داشته باشند و حتما 

هماهنگی ها با معاونت عمرانی باید انجام شود.  
وی افــزود: اختــاف بین دســتگاه ها نبایــد به تعطیلی 

پروژه ها منجر شود.

درخ ا ت حسن پ ر از رئ س ج ه ر:

 کرمان را 
به ۳ استان تقسیم کنید

نماینده مردم ســیرجان و بردســیر در مجلس شــورای 
اسامی گفت: امیدوارم با مطالعه دقیق و کارشناسی 
زمینه تقســیم کرمان به ســه اســتان صورت گیرد تا از 
ظرفیت نیروی انسانی متخصص و همچنین ظرفیت 
ها و پتانسیل های استان بیشتر استفاده شود و این 
درخواست را از رئیس جمهور در سفر به کرمان داریم.

شــهباز حســن پور  بــا انتقــاد از عــدم گــردش مالــی 
شرکت های بزرگ صنعتی و معدنی در استان به ایسنا 
می گوید: متاسفانه حساب شرکت های بزرگ صنعتی 
و معدنی اســتان در تهران اســت لذا اســتان کرمان از 
معادن و صنایع، ســهمی به جزو آلودگی و مشــکات 

زیست محیطی ندارد. 
او افزود: باید ۱۵ درصد از حقوق دولتی معادن استان 
کرمان که به خزانه واریز شده، به استان برمی گشت 
که کمتر از دو درصد به استان برگشته و این مطالبه 

جدی ما از رئیس جمهور است.
به گفته، حســن پور باید از محل ظرفیت های معادن 
بــرای حــل تنــش آبــی، توســعه صنعــت گردشــگری، 
برگزاری اســتارتاپ ها در راســتای تحقق شــعار ســال، 
رســیدگی بــه وضعیــت راه هــا و همچنین حل مشــکل 

مسکن در استان کرمان استفاده کرد. 
به گزارش ایسنا، نماینده مردم سیرجان و بردسیر در 
مجلس شــورای اســامی درخواســت کرد: امیدوارم با 
مطالعــه دقیــق و کارشناســی زمینه تقســیم کرمان به 
سه استان شود تا از ظرفیت نیروی انسانی متخصص 
و پتانســیل های اســتان بیشــتر استفاده شــود و امید 
اســت تصمیمــات بــه گونــه ای گرفته شــود کــه یکبار 
برای همیشه بجای فقر، عدالت در استان حاکم شود.

داد ته9 ع  می ل انقلاب مهکز ا ته9 کهمه9 
خ ه داد

رفع تصرف از ۳۵ هکتار زمین 
در حاشیه کرمان

دادستان عمومی و انقاب مرکز استان کرمان گفت: 
طی ســه ماه نخســت امســال ۳۵.۶۷ هکتار از اراضی 
ملی و کشاورزی واقع در محله الله آباد و دیگر اراضی 

حاشیه شهر کرمان رفع تصرف شده است.
دادخــدا ســالاری افــزود: از ایــن میــزان اراضــی تغییــر 
کاربری داده شده ۲۶.۵ هکتار در حاشیه شهر کرمان 

و متعلق به جهاد کشاورزی بوده است.
وی بیــان کــرد: ۹.۱۷ هکتــار از اراضــی کشــاورزی رفــع 
تصــرف شــده نیــز مربوط بــه پــاک ۲۹۷۵ و متعلق به 

شهرداری بوده است.
سالاری یادآور شد: این اقدام در راستای مبارزه قاطع 
با سوء استفاده سودجویان برای کسب منافع نامشروع 
و غیرقانونی انجام شده است. وی جلوگیری از تغییر 
کاربری غیرقانونی اراضی کشاورزی و مقابله با حاشیه 
نشــینی و زمیــن خــواری را از اولویــت هــای دادســتانی 
کرمــان دانســت. مدعــی العمــوم در اســتان کرمــان 
اظهارداشــت: با توجه به دســتور ریاســت قوه قضاییه 
مبنــی بــر صیانت و حفاظــت از منابع طبیعی، اراضی 
ملــی و محیــط زیســت، ایــن دادســتانی در حفاظت و 
صیانت از منابع ملی و محیط زیست اقدامات مذکور 
را به صورت انقابی و خارج از نوبت انجام داده است.
سالاری تصریح کرد: ریاست قوه قضاییه تاکید داشته 
که چنانچه در امر حفاظت و صیانت از منابع طبیعی، 
اراضی ملی و محیط زیست اهتمام و تاش بیشتری 
مصروف می شد، امروز با بسیاری از مسائل و مشکات 
نظیر فرسایش خاک، زمین و خشکسالی مواجه نبودیم 
و اقدامات مذکور در راستای مسئول سازی و حساس 

سازی مسئولان مربوطه انجام شده است.

 ش  ن  هوگهد ث ت جههنی ب هبه9 و ت؛ 

ارزش های جهانی بیابان لوت رو به افزایش است
مدیر پایگاه ملی بیابان لوت گفت: ناشناخته ها و سوال های فراوانی 
در زمینــه بیابــان لــوت وجــود دارد کــه با تحقیقات انجام شــده بر 

ارزش های آن افزوده خواهد شد.
مهــران مقصــودی در ششــمین ســالگرد ثبت جهانــی بیابان لوت 
افــزود: ارزش هــای لــوت تنها محدود به پدیده های زمین شــناختی 

نیست.
وی اظهار داشت: درست است که با ۲ معیارِ پدیده های استثنایی 
و تاریخ زمین شناختی لوت را ثبت جهانی کرده ایم ولی پدیده های 

فرهنگی و تاریخی و زیستی لوت نیز بسیار ارزشمند است.
وی با بیان اینکه نخستین بار است که جلسه ای با عنوان بیابان 
لوت و با حضور گروه های مختلف تشکیل شده است تاکید کرد: 
لازم اســت از چنین رویدادهایی حمایت شــود و دســت اندرکاران 

دور هم جمع شوند و با یکدیگر گفت وگو کنند.
مدیــر پایــگاه ملی بیابــان لوت جهان تصریح کرد: یک هزار و ۱۵۴ 
اثــر ثبــت شــده جهانی داریــم که ۸۹۷ مــورد آن فرهنگی، ۲۱۸ اثر 
طبیعــی و ۳۹ اثــر ترکیبــی از فرهنگــی و طبیعــی اســت و در ایــن 
فهرســت ۲۸ اثــر از ایــران قرار دارد کــه لوت و جنگل های هیرکانی 

دو اثر طبیعی هستند.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه بیابان لوت جهانی شده بنابراین 

باید قدر آن را بدانیم و از آن مراقبت کنیم.
مقصودی بیان کرد: لوت تنوع اقلیمی هم دارد به طوری که عاوه 
بر وجود گرم ترین نقطه کره زمین در آن، شــب های دمای منفی 

۱۰ درجه را هم تجربه می کند.
وی بــا اشــاره بــه مخاطــرات طبیعــی لــوت از جمله ســیل و طوفان 
گفــت: تهدیــدات انســانی لــوت بــه مراتــب بیشــتر بوده کــه رو به 

افزایش است.
مدیــر پایــگاه ملــی بیابــان لــوت بــا اشــاره بــه گردشــگری پایــدار و 
مســئولانه در کویــر لــوت خاطرنشــان کــرد: در بیابــان لــوت بایــد 

گردشگری پایدار شکل بگیرد.
وی با اشاره به فعالیت های  احمد مستوفی یکی از پژوهشگران 

بیابان لوت افزود: او تمام تاش خود را در طول ۵۰ سال گذشته 
برای شناساندن ارزش های لوت بکار برد.

حفهظت از ب هبه9 و ت به مشهرکت حداکثهی مهدم   
محلی 

و  گردشــگری  میراث فرهنگــی،  اداره کل  میراث فرهنگــی  معــاون 
صنایع دستی استان کرمان گفت: زمانی یک اثر فرهنگی یا طبیعی 
در فهرست میراث جهانی قرار می گیرد که متعلق به کل انسان ها 
باشد و این موضوعی است که موجب می شود انسان ها نسبت 

به حفاظت آن اثر حساسیت بیشتری داشته باشند.
مجتبــی شــفیعی افــزود: زحمات زیادی برای ثبــت جهانی یک اثر 
کشیده می شود اما بخش دشوارتر کار مربوط به زمانی است که 
بخواهیم از اثر ثبت شده، حفاظت کنیم و کار زمانی بسیار سخت تر 
می شود که آن اثر، طبیعی و گستردگی همچون لوت داشته باشد.

وی با اشاره به  معیارهایی که باعث ثبت جهانی یک اثر می شود 
اظهار داشت: حفاظت از این آثار و بهره برداری پایدار از اقدامات 
بسیار مهمی است و در همه مقوله های مربوط به میراث فرهنگی 
هنگامی موفق می شویم که مشارکت مردم و جوامع محلی را به 
صورت حداکثری داشــته باشــیم. معاون میراث فرهنگی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان کرمان ادامه داد: 
خاطرم هســت زمانی که کارهای مرمت کاروانســرای شفیع آباد را 
انجام می دادیم امکان اقامت در شهداد به سختی فراهم می شد 
امــا پــس از ثبــت جهانی در اغلب روســتاها اقامتگاه ایجاد شــد و 

به وضوح شاهد مشارکت مردم در بخش گردشگری هستیم.

فههشگ  هزی بهای مهاق ت از ارزش ههی ب هبه9 و ت   
رییس کمیســیون گردشــگری اتاق کرمان نیز با تاکید بر حفاظت 
از لوت گفت: متاسفانه با توجه به استفاده نادرست از کلوت ها 
و این بیابان، خطر از بین رفتن گونه های گیاهی و جانوری به یک 

تهدید تبدیل شده است.

محمدرضــا بهرامــی افزود: بــرای مراقبت از ارزش های بیابان لوت 
باید بیشتر از گذشته فرهنگ سازی انجام شود.

وی تاکید کرد: متاسفانه به واسطه حضور گردشگران، زباله هایی 
در بیابــان پراکنــده شــده کــه شــاید ســال ها طول بکشــد تا جذب 
طبیعت شوند و رسالت مردم کرمان و دوستداران لوت این است 
کــه قبــل از اینکه به معرفی بیش تر لوت بپردازند، درباره مراقبت 

از این بیابان فرهنگسازی کنند.
آییــن گرامیداشــت  ششــمین ســالروز ثبت جهانی بیابــان لوت با 
حضور جمعی از مسئولان در محل موزه هنرهای معاصر صنعتی 

کرمان برگزار شد.
به گزارش ایرنا، بخشی از بیابان لوت در ۲۷ تبر سال ۹۵ به عنوان 
نخســتین جاذبه طبیعی ایران به ثبت جهانی رســیده که قســمت 

عمده آن در استان کرمان قرار دارد.
اســتان کرمان با هشــت اثر ثبت جهانی بیشــترین آمار آثار ثبت 
جهانی کشور را در بین استان ها به خود اختصاص داده است.

ث ت نهم ادامه دارد؛

هنوز برای دریافت یارانه فرصت هست

با وجود بررســی های صورت گرفته و تعیین تکلیف اعتراض ها و 
درخواســت های جدید، همچنان متقاضیان یارانه فرصت دارند 
بــرای ثبت نــام یــا اعام اعتراض نســبت بــه حذف یارانــه خود از 

طریق سامانه های تعیین شده اقدام کنند.
بیــش از دو مــاه از اقــدام دولــت بــرای تغییر پرداخــت یارانه های 
نقــدی گذشــته اســت؛ به طوری کــه از ۱۹ اردیبهشــت ماه اولین 
پرداخت یارانه با مبلغ جدید آغاز شد و یارانه های نقدی ۴۵ هزار 
و ۵۰۰ تومانی و همچنین کمک معیشتی ۵۵ تا ۲۰۵ هزار تومانی 
که تا پیش از آن واریز می شــد، پایان یافت. در شــرایط جدید، 
پرداخت یارانه برای ۷۸ میلیون نفر طبق ۹ دهک در دستور کار 
قــرار گرفــت؛ به طوریکه برای ســه دهــک اول ۴۰۰ هزار تومان و 
برای شش دهک بعد هر نفر ۳۰۰ هزار تومان اختصاص یافت 
و حــدود شــش میلیــون نفر تحت عنــوان دهک دهم از دریافت 

یارانه کنار گذاشته شدند.
با توجه به حذف شــش میلیونی و اعتراض هایی که نســبت به 
hemayat.mcls. دهک بندی انجام شده وجود داشت، سامانه
gov.ir  از ســوی وزارت رفــاه معرفــی شــد تــا تنهــا کســانی که تا 
اردیبهشت امسال یارانه دریافت می کردند اما در شرایط جدید 
حــذف شــده بودنــد، امــکان ثبت اعتراض و درخواســت بازبینی 
داشته باشند. در ادامه نیز به حساب تمامی کسانی که اعتراض 
ثبت کرده بودند یک مرحله یارانه ۳۰۰ هزار تومانی مشــروط و 

غیرقابل برداشت واریز شد تا درخواست ها بررسی شود.
ایــن درحالــی اســت کــه بــا انجــام بررســی ها، در بیســتم  تیرماه 
برای کسانی که اعتراض کرده و در دهکهای ۱ تا ۹ قرار گرفتند، 
یارانه واریز شد و قرار است  دو یارانه معوق بابت اردیبهشت و 

خردادماه نیز برای آنان واریز شود.

امــا ایــن پرداخــت بــه معنی پایان زمــان ثبت اعتراض نیســت و 
همچنــان کســانی کــه یارانــه آنها در اردیبهشــت قطع شــد، این 
امــکان را دارنــد کــه درخواســت بازبینــی را ثبــت کننــد تــا مــورد 

بررسی قرار گیرد.
از ســوی دیگر طبق قانون بودجه امســال، از اواخر اردیبهشــت 
مــاه ثبت نــام از جامانــدگان یارانه آغاز شــد و تمامی کســانی که 
بــه هــر دلیلــی از قبــل یارانــه ای دریافت نمی کردنــد امکان ثبت 
درخواست پیدا کردند. بررسی وضعیت این افراد نیز در دستور 
کار قــرار گرفــت و بــا تعیین تکلیف ثبت نام کنندگان، مقرر شــد 
برای آنهایی که بین دهک اول تا نهم قرار گرفتند یارانه تیرماه به 
همراه دو یارانه معوق اردیبهشت و خرداد واریز شود که احتمالا 

تا روزهای آینده این پرداخت انجام خواهد شد.
بایــد توجــه داشــت که ثبت نــام از افرادی که تاکنــون از دریافت 
یارانه نقدی جا مانده اند یا متقاضی جدید دریافت یارانه هستند 
نیز همچنان ادامه دارد. این افراد می توانند با مراجعه به سامانه 

my.gov.ir  نسبت به ثبت نام اقدام کنند.
 در اختیار داشــتن شــماره تلفن همراه به  نام سرپرست خانوار، 
کد ملی، کد پستی، تاریخ تولد و شماره شبای بانکی مربوط به 
سرپرست خانوار متقاضی جدید یا جامانده از یارانه، برای ثبت 

نام ضروری است.
به گزارش ایســنا، افراد می توانند جهت کســب اطاع از آخرین 
وضعیت یارانه خانوار، کد دستوری #کد ملی*۴۳۸۵۷*۴* را با 

شماره تلفن همراه به نام خود، شماره گیری کنند.

رئ س اشهق کهمه9 در »کهمه9 آیدکس شش9ش« مطهح کهد

سند »توسعه متوازن کرمان« تهیه شود
رئیس اتاق بازرگانی استان کرمان گفت: سند توسعه متوازن 
استان باید تهیه شود و استان کرمان ظرفیت و توانایی های لازم 

برای دستیابی به توسعه متوازن را دارد.
سیدمهدی طبیب زاده در همایش معرفی فرصت های سرمایه 
گذاری استان کرمان گفت:برنامه های اتاق بازرگانی در راستای 

تحقق شعار سال در حال اجراست.
طبق اعام رئیس اتاق بازرگانی کرمان، محورهای این همایش 
بــا تاکیــد بــر چابــک ســازی، تمرکــز بــر بهبــود فضــای کســب و 
کار، کاهــش پیچیدگــی های صدور مجوزها، تامین زیرســاخت 
هــای متناســب، تکمیل ارزش زنجیره معــدن، توجه به اقتصاد 
گردشــگری، بهینه سازی کشــاورزی، توسعه کشاورزی مدرن و 
... برگزار می شــود. به گفته او، در ســال ۱۳۹۵ مقرر شــد خط 
۱۱ گاز سراســری کشــور احداث و گاز اســتان کرمان و خراســان 
جنوبی را تامین کند اما این پروژه به تعویق می افتد و اگر این 
خط گاز اجرا نشود بسیاری از پروژه های استان کرمان با کمبود 

گاز مواجه و در آینده با بحران مواجه می شویم.
طبیب زاده اظهار کرد: ســند توســعه متوازن اســتان باید تهیه 
شــود و اســتان کرمان ظرفیت و توانایی های لازم برای توســعه 

متوازن را دارد.

نظهم کشتهل پهلژا ههی ا ته9 کهمه9 راا اندازی   د  
اســتاندار کرمــان در اختتامیــه همایــش معرفــی فرصت هــای 
ســرمایه گذاری اســتان بــر ضرورت راه اندازی نظــام کنترل پروژه 
هــای اســتان تاکیــد کــرد. محمدمهــدی فــداکار ظرفیت هــای 
توسعه ای استان را برشمرد و گفت: دانشگاه ها و نیروی انسانی 

از ظرفیت های بزرگ استان محسوب می شوند.
وی، افزود: مهمترین شرکت ها آنهایی هستند که نیروی انسانی 
توســعه یافتــه دارنــد و برگــزاری چنین همایش هایی به توســعه 

فضای توسعه کمک می کند.
استاندار کرمان ادامه داد: توسعه به یک  انرژی و انگیزه نیاز دارد 
و با برگزاری همایش ها، فضا برای امر توسعه فراهم می گردد.

فداکار ظرفیت سازی استارت آپ ها در استان را مورد تاکید قرار 
داد و گفــت: شــرکت های بزرگ صنعتــی و معدنی باید پای کار 

توسعه استان باشند.
استاندار کرمان از تفاهم اولیه برای تاسیس شرکتی جهت تامین 
مالی پروژه های استان با سهامداری شرکت های بزرگ به ارزش 
اولیه ۵۰۰ میلیارد تومان خبر داد و گفت: اولین کار این شرکت 

بحث اکتشاف است.
فــداکار از ضــرورت راه انــدازی نظام کنترل پروژه های اســتان به 
مسئولیت اتاق بازرگانی به منظور پشتیبانی و رصد پروژه های 

بزرگ استان نام برد.

از مدیها9 ریسک پذیه ح هیت می کش م  
در این همایش رئیس کل دادگستری استان کرمان هم گفت: 
حمایت های دستگاه قضا از فعالان اقتصادی در سال های اخیر 
راهگشــا بــوده و حمایــت ما از تولیدکنندگان و ســرمایه گذاران 

واقعــی اســت. حجــت الاســام ابراهیــم حمیدی اظهار کــرد: با 
توجــه بــه رهنمودها و فرمایشــات رهبر معظــم انقاب احکام و 
آرای قضایی هیچ گاه به ســمتی نخواهد رفت که مانع تولید و 
سرمایه گذاری در استان شود و همواره پشتیبانی لازم از فعالان 
این عرصه وجود خواهد داشت. وی بیان کرد: به نمایندگی از 
ســازمان های تابع دســتگاه قضایی به ویژه بازرســی اعام می 
کنم ما از مدیران و سرمایه گذاران استان برای پیشبرد اهداف 
اســتان حمایت می کنیم زیرا گاهی ممکن اســت مســئولان و 
مدیران در تصمیم گیری های خود با موارد ریسک پذیر روبرو 
شوند که باید از آن عبور کنند. حجت الاسام حمیدی گفت: 
همانگونــه کــه موظفیــم با فســاد مبــارزه کنیم موظف هســتیم 
که یار ســرمایه گذاران باشــیم. گفتنی است در این همایش از 
کتاب "فرصت های سرمایه گذاری استان کرمان" رونمایی شد.


